
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
INTERPELLATION TILL REGIONRÅD PATRIK STENVARD 
 

Varför släcker regionmajoriteten ner 
regionstyrelsens webbsändningar? 

På regionstyrelsen den 29 augusti valde regionmajoriteten att avsluta den för oss, för 
medborgarna och för anställda viktiga webbsändningen. Detta föranleder en rad frågor om 
varför man gör detta. Några underlag i form av konkreta kostnader eller siffror på lyssnare 
redovisades inte. Det kunde bli mer konflikt om det var livesänt var en annan motivering 
enligt det underlag som regionrådet själv författat och bifogat som underlag för styrelsen att 
fatta beslut om.  
 
Jag och Centerpartiet anser att det är stärkande för hela den demokratiska 
beslutsprocessen att i ett så stort län som Gävleborg bör utgångspunkten var öppenhet och 
transparens i regionstyrelsen arbete.  
  
 

 
Jag ställer därför följande frågor till regionrådet:  
 
1. Vilka konsekvensanalyser låg till grund för beslutet?  
 
2. Har någon dialog skett med oppositionen innan beslut?  

 

 

 
 

Carina Ohlson (C)
Ledamot regionfullmäktige 
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Carina Ohlson, Centerpartiet 
Ledamot regionfullmäktige  

 


